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aktuality

Interpelace ve věci distribuce léčiv

vloženo: 31.5.2018, 18.40

Poslanecká sněmovna 31.5.2018 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: Distribuce léčiv

Ministr Vojtěch: Na jídlo v nemocnicích se zaměřím, povolám odborníky

vloženo: 31.5.2018, 14.21

Ministr zdravotnictví v demisi Adam Vojtěch chce sestavit panel odborníků, kteří se podrobněji podívají na
stravování v českých nemocnicích. Uvedl to v rozhovoru pro portál iDNES.cz, který v minulých týdnech...

Léčitelé mají vést zdravotní dokumentaci, aby se klienti mohli bránit

vloženo: 31.5.2018, 09.34

Léčitelé by měli být registrovaní. Také by měli vést zdravotní dokumentaci pacienta, v níž by popsali léčebné
postupy. V případě nějakého pochybení by pak existovaly důkazy o jejich vině. S...
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Babišův ministr otočil. Ústavu, kde zachránili ruku tenistky Kvitové, posílá dotaci

vloženo: 31.5.2018, 09.25

Před čtvrt rokem ministr zdravotnictví v demisi Adam Vojtěch vyplacení 60 milionů korun nemocnici ve
Vysokém nad Jizerou zastavil.

Vít Kaňkovský /KDU-ČSL/: Chceme změnit stereotypní předsudky vůči ženám a generaci 50+

vloženo: 30.5.2018, 23.15

Tisková zpráva V pondělí 28. května proběhl v hlavním sále Poslanecké sněmovny ČR Evropský den
diverzity, který pořádala aliance BPS – Byznys pro společnost, národní koordinátor evropské Charty diverzity.
Tématem bylo především...
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Potvrzení na tábory jen jednou za 2 roky? Zkontrolujte si datum vystavení potvrzení

vloženo: 30.5.2018, 10.32

Rodiče přihlašují své děti na letní tábory a nejsou si jistí, jak je to v tomto roce s platností zdravotní
způsobilosti. 

Evropský den diverzity 2018 – předsudky a stereotypy jako skrytá brzda inovací a rozvoje

vloženo: 29.5.2018, 16.22

V pondělí 28. května proběhl v hlavním sále Poslanecké sněmovny ČR Evropský den diverzity, který
pořádala aliance BPS – Byznys pro společnost, národní koordinátor evropské Charty diverzity. Tématem bylo
především stereotypní uvažování...
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Za vychované dítě ženám k důchodu pětistovku navíc, navrhla poslankyně

vloženo: 28.5.2018, 09.18

Ženy, které vychovávaly děti, by měly dostat vyšší penzi. A to pět stovek měsíčně navíc za každé dítě, které
vychovaly. Tak si to alespoň představuje Pavla Golasowská z KDU-ČSL, která to navrhla při projednávání...

Vojtěch v parlamentu tvrdě kritizoval státního tajemníka Benedu za destrukci ministerstva

vloženo: 25.5.2018, 09.08

Při projednávání novely zákona o státní službě vystoupil včera v poslanecké sněmově ministr zdravotnictví
Adam Vojtěch (za ANO) a podrobně popsal své patálie se státním tajemníkem Ivem Benedou. Ilustroval tak...
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Návštěva vlády v kraji Vysočina nemá smysl, tvrdí tamní lidovci

vloženo: 25.5.2018, 09.04

KDU-ČSL v Kraji Vysočina se ohradila proti chystané návštěvě vlády, plánované na 28.
května.„Rychlokvašené sliby vlády v demisi nemají pro Vysočinu smysl,“ říkají lidovci. Podle nich kraj místo
halasných slibů potřebuje spíš...

Sjednocení náhrad po úrazu či nemoci lidem bez práce

vloženo: 23.5.2018, 19.25

Mám radost, že několikaměsíční úsilí o zlepšení stavu lidí po pracovních úrazech či s chorobou z povolání se
zlepší. 
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O Poslanecké sněmovně s Vítem Kaňkovským

vloženo: 23.5.2018, 17.00

V pátek 11. května v rámci Týdne Evropy navštívil naše gymnázium pan MUDr. Vít Kaňkovský, poslanec
Poslanecké sněmovny PČR, krajský zastupitel a zejména lékař, který přijal pozvání Studentského parlamentu
Gymnázia Chotěboř. Pan...

Náhrady po úrazu či nemoci lidem bez práce se zřejmě sjednotí

vloženo: 23.5.2018, 18.01

Některým lidem po pracovním úrazu nebo s nemocí z povolání, kteří jsou v evidenci nezaměstnaných, už
pravděpodobně nebude klesat s růstem minimální mzdy náhrada výdělku. Sněmovna ve středu schválila
vládní...
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Sněmovna by měla znovu řešit zmírnění protikuřáckého zákona

vloženo: 23.5.2018, 09.25

Martin BENDA, moderátor -------------------- Zmírnění takzvaného protikuřáckého zákona by měla odpoledne
znovu řešit sněmovna. Poslanecký návrh počítá mimo jiné s možností zřizovat oddělené kuřárny v
restauracích, divadlech, kinech a dalších...

Vysočině chybí kamenný hospic a dětská paliativní péče, upozornili odborníci

vloženo: 19.5.2018, 19.30

Žďár nad Sázavou, 18.5.2018 – Veřejnost se měla možnost na páteční besedě seznámit s fungováním
hospicové a paliativní péče na Vysočině. Nejvíce pozornosti si získal záměr vybudování kamenného hospice.
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